
Referat kollegierådsmåde 
Den 08-2-2020 kl 17:00 

1. Fremmødte 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- David 1033 

- Joachim 1036 

- Christina 3128 

- Sebastian 3230 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

- ingen.  

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

LUKKET 

 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet er godkendt.  

 

5. Post 

- Kat: Bob har fået papirer. 2039 har fået kat.  

- Studiebolig Odense siden skal opdateres. Der mangler link til kollegiets side, Amanda får styr på 
det.  

- Oasens anmodning om at bruge ryste sammen tur pengene til en oprydningsdag godkendes.  

 

6. Nyt siden sidst 



- Flagudvalget har flaget som aftalt, ellers intet.  

 

7. Konto Update 

- 257.130 – efter køkkenpenge.  

- Banken – Lidt problemer med bestilling af kontanter, Amanda har sendt en bestilling af kontanter 
men banken melder: ingen bestilling modtaget. Dette kan blive et problem da grænsen for at 
hæve normalt ligger på 10.000 og der skal bruges 16.500 til at udbetale køkkenpenge.  

 

8. Kontrol af Ffuck-budget 

- P.t. er budgettet overskredet. Men, flere poster er ikke realiseret endnu hvorfor situationen 
endnu kan stabilisere sig inden for budgettet. 

- Set i lyset af situationen fra sidste år, med bilka marathon deltagere på vejen og kravlende op i 
vejskilte kræver Rådet at Ffuck er ansvarlige for at finde vej vagter som kan holde festen ud af 
vejen.  

- Konsekvensen af at der ikke kan findes vagter, eller at disse ikke formår at holde vejen fri er at 
eventet ikke kan gennemføres og må aflyses.  

- udkast skal godkendes af rådet. Budgettet kører over rådet. 

- Bil fødselsdagsudvalget: Ffuck konsulterer Anders 3226 vedrørende bil. Langt det billigste 
alternativ.  

 

9. Kristiansdal og dispensationsansøgninger 

LUKKET 

- vi ændrer proceduren for dispensationsansøgninger til at vi fremover tilsender udflytningsdatoen 
og lader Gitte håndtere hvordan det skal indføres for at blive rigtigt.  

 

10.Planlægning af næste møde 

- booking af lokaler Næste måde er 17/2 klokken 19 + møde med bryg.  

 

11. Punkter til næste gang 

- følge op på Kristiansdal. 



- Indflytningsfolder. 

 

12. Evt. 

- udvalgstrøjer 

- Oasen og Motion efterspørger trøjer. Rådet mangler ligeledes. Baren ønsker at samle bestilling 
med rådet.  

- Parkeringspladsen kører fra UCL. Det er primært derfra de kommer. Evt. hegn mellem UCL og os 
diskuteres som løsning.  


